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Wywiad z Fernandą
Lopes,
przewodniczącą
komitetu ds. stulecia
Opus Dei

Pochodząca z Brazylii Fernanda
Lopes jest przewodniczącą
komitetu powołanego z okazji
stulecia Dzieła. Od września
2020 roku jest członkinią
Centralnej Asesorii* w Rzymie.
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Na czym polegają prace tego
komitetu?

Zespół składa się z małej grupy
siedmiu osób - trzech mężczyzn i
czterech kobiet, w różnym wieku, z
różnych krajów i o różnych profilach
- którzy pracują i mieszkają w
Rzymie. Na razie zamierzamy podjąć
pierwsze kroki, zgodnie z
kierunkami wskazanymi w ostatnim
przesłaniu Prałata Opus Dei.

Prałat wraz ze swoimi radami
określił cel obchodów stulecia, jak to
zostało opisane w jego przesłaniu. Na
tej podstawie zadaniem komisji jest
rozpoczęcie formułowania
przygotowań. Następne kilka lat
będzie czasem słuchania, refleksji i
uczenia się. Chodzi o to, aby udział
ludzi z Dzieła był jak najszerszy.

Prałat w swoim przesłaniu
nawiązuje do fundamentalnej roli
najmłodszych członków.

https://opusdei.org/pl-pl/document/slowo-od-pralata-10-czerwca-2021-r/
https://opusdei.org/pl-pl/document/slowo-od-pralata-10-czerwca-2021-r/


Mamy nadzieję, że w pracach
naszego komitetu będziemy mogli
liczyć na bardzo aktywny udział
młodych ludzi. Czuję się też
szczególnie wezwana, ponieważ ci z
nas, którzy przyszli do Dzieła w
trzecim tysiącleciu, wiedzą, że
jesteśmy protagonistami tej
historycznej chwili.

W jaki sposób będą aktualizowane
informacje o przygotowaniach?

Jak już mówiłam, na razie skupiamy
się na słuchaniu, a nie na organizacji
działań. Jeśli jednak pojawią się
ważne wiadomości, będą one
publikowane na tej stronie.

(*) Fernanda Lopes pełni funkcje
Wicesekretarza Świętego Gabriela w 
Centralnej Asesorii

https://opusdei.org/pl-pl/article/ustroj-centralny/
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